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Radna Rady Miejskiej Legnicy 

 

 

        Szanowny Pan 

        Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent 

        Miasta Legnicy 

 

 

 W związku z interwencją mieszkańców zwracam się z prośbą o przeanalizowanie 

ruchu przy ul. Legionów w Legnicy. Mieszkańcy zwracają się z prośbą o zmianę organizacji 

ruchu na odcinku ul. Legionów od Ul. Podchorążych do Al. Rzeczypospolitej i zmianę z ruchu 

jednokierunkowego na dwukierunkowy. Swoją prośbę motywują bardzo trudnym wyjazdem, 

który znajduje się na łuku ul. Al.Rzeczypospolitej. Wyjazd ten jest bardzo mało widoczny, a co 

za tym idzie bardzo niebezpieczny.  

 

Z góry dziękuję za odpowiedź. 

 

 

 

 

        Z poważaniem: 

Joanna Śliwińska-Łokaj 

 

 

 

 


